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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:752 Försäljningen av Lernia

Förra året fick Lernia en ny bolagsordning. Den ändrades då från att man skulle 
tillgodose kompetensbehovet på hela arbetsmarknaden till att bolaget skulle 
bedriva kompetensförsörjning såsom bemanning och utbildning samt bedriva 
därmed förenlig verksamhet. 

Motiveringen för försäljningen av Lernia från finansministern är att Lernia 
under en längre tid har utvecklats till att bli ett alltmer renodlat 
bemanningsföretag.

Min fråga till finansminister Elisabeth Svantesson är: 

 

Gjordes denna förändring i bolagsordningen för att få fler intressenter som ville 
köpa Lernia?

………………………………………

Marianne Fundahn (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-03
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00


